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  PROTOKÓŁ NR XLVI/2014 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 16 kwietnia 2014 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pani Grażyna Wojtaś – pracownik Urzędu Miasta i Gminy  

5. Pan Marcin Leszczyński - pracownik Urzędu Miasta i Gminy  

6. Pan Maciej Sobecki - pracownik Urzędu Miasta i Gminy  

7. pan Marcin Miszczyk – Dyrektor ZEASiP 

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności stanowi załącznik nr 

2 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki . 

Stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia:  

- 10 kwietnia 2014 roku 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
5. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 
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Działoszyce na lata 2014-2018. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2014 r.  
a) dyskusja,   
b) podjęcie uchwały.  

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomni oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Działoszyce. 
          a) dyskusja, 
          b) podjęcie uchwały. 
8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014. 

e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

9.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Działoszyce w roku 
szkolnym 2012/2013 
          a) dyskusja,   
          b) podjęcie informacji 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi na zapytania. 
12. Sprawy rożne. 
13. Zakończenie obrad sesji. 
  

 Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji dodatkowy punkt, dotyczący  projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

określającej przystanki komunikacyjne, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Działoszyce. Burmistrz proponuje aby ten projekt uchwały znalazł się w porządku obrad 

sesji w pkt. 9, a następnym punktom nadać kolejne następne numery. 

 W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt. 9. W wyniku głosowania 

wprowadzenie punktu 9 zostało przyjęte jednogłośnie – „za” - 13, „przeciw”- 0, „wstrzymał 

się od głosu” - 0. Przewodniczący poddał pod głosowanie nowy porządek obrad sesji, który 

został przyjęty jednogłośnie /   „za” - 13, „przeciw”- 0, „wstrzymał się od głosu” - 0/  . 

 

PRZYJĘTY  PORZĄDEK OBRAD SESJI: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia:  

- 10 kwietnia 2014 roku 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
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5. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 
Działoszyce na lata 2014-2018. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2014 r.  
a) dyskusja,   
b) podjęcie uchwały.  

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomni oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Działoszyce. 
          a) dyskusja, 
          b) podjęcie uchwały. 
8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale określającej przystanki komunikacyjne, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Działoszyce. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

10.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Działoszyce w roku 
szkolnym 2012/2013 
          a) dyskusja,   
          b) podjęcie informacji 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Odpowiedzi na zapytania. 
13. Sprawy rożne. 
14. Zakończenie obrad sesji. 

 

Do pkt. 3-go 

Przyjęcie protokołu sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z sesji Rady Miejskiej z 

dnia 10 kwietnia 2014 r. Protokół został przyjęty jednogłośnie 

 / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' - 0  

 

Do pkt. 4-go 

 Sprawozdanie z działalności Burmistrz Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał zarządzenia, które przedstawił i szczegółowo 

omówił. 
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Do pkt 5-go 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2014-2018 przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0  

 

Do pkt 6-go 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2014 rok  przedstawiła 

i omówiła Pani Skarbnik Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0  

 

 

Do pkt 7-go 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomni oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Działoszyc przedstawił i omówił Pan 

Maciej Sobecki – pracownik Urzędu Miasta i Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0  

 

Do pkt  8-go 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
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Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014 przedstawiła 

pani Grażyna Wojtas - – pracownik Urzędu Miasta i Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0  

 

Do pkt  9-go 

Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale określającej przystanki komunikacyjne, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Działoszyce – przedstawiła Pan Marcin 

Leszczyński -  pracownik Urzędu Miasta i Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0  

 

Do pkt 10-go 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Działoszyce w roku szkolnym 

2012/2013- przedstawił i omówił pan Marcin Miszczyk Dyrektor ZEASiP w Działoszycach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  poddał 

informację  pod głosowanie.  

W wyniku głosowania informacja  została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 

0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0  

 

Do pkt 11-go 

Interpelacje i zapytania radnych 

Pan radny Stanisław Juszczyk – prosi o interwencje w Powiatowym Zarządzie Dróg                     

w sprawie drogi powiatowej między Szyszczycami a Wymysłowem w związku z osuwającą 
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się ziemią przy tej drodze. 

Pan radny Andrzej Kołpak – czy będą podłączane budynki komunalne do kanalizacji 

sanitarnej? 

− jaki jest stan wyposażenia posesji w kosze na śmieci? 

− Czy jest możliwość zróżnicowania opłaty za śmieci dla sklepów różnych branżay?, 

ponieważ każdy sklep produkuje inną ilość śmieci, 

 

Do pkt 12-go 

Odpowiedzi na zapytania. 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce – Zdzisław Leks – 

odnośnie ilości koszy i dodatkowych szczegółowych informacji dotyczących gospodarki 

śmieciowej  przedstawimy Państwu na następnej sesji ze względu na nieobecność 

pracownika, który bezpośrednio zajmuje się gospodarka odpadami. Po naszym spotkaniu z 

firmą EKOM,  koszy znacznie przybyło, także była reakcja z ich strony  na odbiór odpadów.  

Burmistrz zwrócił się do sołtysów i radnych  aby na bieżąco informowali                                                

o przypadkach  niedotrzymywania umowy  oraz nieprawidłowościach  w wywiązywaniu się 

przez w/w firmę  w odbiorze odpadów.  

 Odnośnie podłączenia budynków komunalnych do sieci sanitarnej to jest rzeczą 

oczywistą i budynki te również  zostaną podłączone do kanalizacji 

 Odnośnie drogi  miedzy Szyszczycami a Marianowem to skierujemy pismo do 

Starostwa Powiekowego w Pińczowie o zainteresowanie się zgłoszonym przez radnego 

problemem. 

 Pan Burmistrz w swojej wypowiedzi odniósł się do przedstawionej przez Pana 

Marcina  Miszczyka  informacji  o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie 

Działoszyce w roku szkolnym 2012/2013- i podkreślił jak ważne jest  zadanie gminy 

dotyczące nauki i wychowania,  jak ważne jest to zadanie pod względem wydatkowania 

środków finansowych  ponieważ wydatki  na oświatę stanowią blisko 40%  wydatków 

bieżących gminy.  
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Do pkt 13-go 

Sprawy rożne. 

Pani sołtys wsi Niewiatrowice podziękowała za budowę świetlicy w swojej miejscowości. 

Pan Waldemar Pieron – czy będzie na terenie Działoszyc stacja paliw ponieważ, ta która 

była została zamknięta z końcem grudnia 2013 roku, 

− teren Działoszyc jest rozkopany ponieważ trwają prace przy budowie drogi 

wojewódzkiej, ale należy te wielkie ubytki w drodze zasypać kamieniem tak ab nie 

utrudniały one komunikacji samochodowej, 

− zwrócić uwagę właścicielom  , których posesje przylegają do chodników o ich regularne 

sprzątanie, 

− zwrócić uwagę firmie, która obsadza tzw. beczki  kanalizacyjne na prywatnych 

posesjach, aby zostawiali stan  posesji taki jaki zastali, a nie zostawiali rozkopanej 

posesji, 

− proszę o wykonanie porządku przy tej rzeczce przy placu targowym. 

Pan sołtys wsi Marianów -  wstawienie lamy oświetleniowej na drodze  od strony Szyszczyc 

do Marianowa 

Pan sołtys wsi Lipówka – kiedy będzie założona woda do tych 4 posesji położonych w 

Lipówce? 

Pani sołtys wsi Dębiany – dostarczenie kamienia do posesji Pana Gałki i Przeniosło, oraz 

naprawę drogi dojazdowej do pól od posesji Pana Gałki. 

Pani sołtys wsi Jakubowice – czy istnieje taka możliwość, aby te kawałki asfaltu, które są 

zrywane z drogi w Działoszycach przeznaczyć na remont dróg dojazd\owych do pól, jeśli 

tak to proszę dostarczenie takiego gruzu do dwóch dróg dojazdowych do pól w 

Jakubowicach. 

Odpowiedzi na pytania udzielił Pan Burmistrz MiG – Zdzisław Leks -  

− odnośnie pytań Pana Pierona to w związku z zamkniętym CPN to maja być wykonane w 

prace remontowe, natomiast wiedzy na temat tego kiedy przystąpią  do tych prac , nie 

posiadam, 

− odnośnie drogi wojewódzkiej to te ubytki w asfalcie  zostaną naprawione tak aby nie 

przeszkadzały w ruchu komunikacyjnym samochodów i pieszych, 

− w związku ze sprzątaniem chodników to jest to w naszej gminie duży problem, 
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deklaruje,że będą rozmawiał z Policją  wt ej sprawie wyślemy komisje, która będzie 

sprawdzać stan i czystość chodników przylegających do prywatnych posesji. 

− jeżeli chodzi  czystości rzeki przy placu targowym, to ciężko jest zrozumieć ludzi, 

którym  bez ograniczenia ilościowego odbierane są śmieci, wyrzucają śmieci  do rzeki 

czy też koło budynku remizy w Działoszycach. Takie działanie , że ktoś będzie śmiecił  

,a drugi sprzątał to mija się z celem, niemniej jednak to gmina jest odpowiedzialna za 

wszystkie śmieci znajdujące się  na jej terenie. 

− odnośnie wymiany lampy w Marianowie to zostanie ona wymieniona w najbliższym 

czasie, 

− w związku z założeniem wody w Lipówce, to budowa wodociągu rozpocznie się na 

pewno w tym roku. 

− odnośnie dróg w Jakubowicach, to w zależności na jaką głębokość wybierany jest asfalt, 

często nie nadaje się nawet na posypanie drogi, ponieważ asfalt pomieszany jest  z 

ziemią i błotem. Natomiast jeżeli tylko będzie taka możliwość zebrania odpowiedniego 

materiału z drogi to będziemy z Panią sołtys w kontakcie. W związku z dostarczeniem 

kamienia na drogi to ogłosiliśmy przetarg na wyłonienie kamionki z której będziemy 

brać kamień, oraz osobę  która ten kamień nam dostarczy na drogi. Wszędzie gdzie 

zajdzie taka potrzeba kamień będzie dostarczony. 

 Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks oraz Przewodniczący Rady 

Miejskiej – Zygmunt Saracki  złożyli wszystkim obecnym na sesji życzenia świąteczne w 

związku ze zbliżającymi się Świętami Wielkiej Nocy. 

 

Do pkt- 14 

Zakończenie obrad sesji 

 W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 

Protokołowała 

Agnieszka Iwan 


